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Z á p i s n i c a  č.  5/2022 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa 16. 12. 2022 
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Z á p i s n i c a č. 5/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa  16. 12. 2022 

________________________________________________________________________ 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, 8 poslancov 

začiatok o 13.10 hod. 

 

 

1., 2. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, schválenie navrhovateľov uznesení 

a overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril starosta obce za prítomnosti 8 poslancov. Určil zapisovateľku Mgr. Teréziu 

Haluškovú, navrhol overovateľov zápisnice – p. Kupka a p. Vahančíková, navrhovateľov 

uznesení - Mgr. Linet a p. Tischler.   

Hlasovanie: za: všetkých  8 poslancov 

                    zdržal sa: 0 

            proti : 0 

       V úvode ich oboznámil s programom zasadnutia. Starosta doplnil do programu bod č. 12 - 

 odovzdanie majetku obce Zákopčie do správy MŠ Zákopčie č. 888 a bod č. 26 - žiadosť MŠ  

Zákopčie o zvýšenie minimálneho počtu detí v MŠ v čase prázdnin zo sedem na pätnásť. 

Starosta po doplnení bodov programu informuje, že ostatné body sa automaticky posunú. 

Dáva hlasovať za program OZ. 

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 

Kontrolu urobil starosta obce. Z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva neboli 

z uznesení žiadne poverenia a úlohy. Poslanci berú na vedomie. 

 

     4. Rozpočtové opatrenie ZŠ  Zákopčie č. 1/2022 

Podklady boli poslancom vopred zaslané. Starosta oboznamuje prítomných o potrebe 

schválenia tohto opatrenia, jedná sa iba o presun finančných prostriedkov medzi položkami 

rozpočtu školy, školskej jedálne a školského klubu detí. 

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

5.  VZN obce Zákopčie č. 1/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné  stavebné odpady 

Podklady vopred zaslané poslancom. Starosta informuje prítomných o navýšení nákladov na 

zvoz a uskladnenie TKO. Všetky obce z nášho okolia zvyšujú poplatok až nad 30 €. V našej 

obci ide o dosť vysoké navýšenie, ale poplatok za skládkovanie stúpol o 100 % za tonu 

odpadu a taktiež sa zvýšili náklady na pohonné hmoty. Je to nepopulárne opatrenie, ale 

nenarobíme nič, pokiaľ sú stanovené podmienky z vyšších miest. Ing. Cabúk – máme nejaký 

prepočet vyprodukovaného odpadu na obyvateľa? Ing. Nekoranec – hlavný kontrolór obce, 

vysvetľuje prítomným problematiku zvozu a skládkovania TKO. Obce sú zaradené do 

kategógií, patríme do skupiny, kde sa zvýšila cena za skládkovanie zo 64 € na 88 € za tonu 

odpadu, t. j. navýšenie o 24 € za tonu odpadu na skládke na Semeteši. Zákopčie 

vyprodukovalo zhuba 307 ton odpadu, čo môžeme vyrátať na počet obyvateľov. Zároveň, 

obec podľa zákona,  nemôže doplácať na vývoz a uskladnenie TKO, nemohli by sme sa 
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zapájať do rôznych projektov. P. Kozová – nezrobíme s tým nič, ceny všetkého rastú, bude to 

veľká záťaž hlavne pre viacpočetné rodiny. 

P. Haluška – je to nepopulárny krok, ale ak by si obyvatelia skúsili vyvážať sami na smetisko, 

zistili by koľko by ich to stálo. Ing. Cabúk – musí byť taký veľký počet kontajnerov na 

koncových miestach v obci? Starosta – znížením počtu kontajnerov by sa nič nevyriešilo, 

ľudia by vytvárali čierne skládky kdekoľvek v obci. P. Kupka – áno, cenu musíme zvýšiť, nič 

neurobíme, ale keď chceme viac od ľudí aj my musíme niečo urobiť pre nich, napr. obec je 

povinná zobrať aj pneumatiky. Starosta – podľa mojich informácií obec nie je povinná zo 

zákona zbierať vyhodené pneumatiky, ale môže. P. Haluška – aj keď to nie je povinnosť obce, 

vždy sa zoberú aj pneumatiky, nakoľko by ich aj tak občania vyhodili niekam inam. Ing. 

Cabúk – navrhoval by som skultúrniť, resp. skrášliť okolie pri zberných miestach 

kontajnerov, čo by ľudí motivovalo netvoriť čierne skládky a nechávať neporiadok pri 

zberných nádobách. Prípadne monitorovanie kamerovým systémov alebo foto pascou. 

Starosta – skúšame to postupne riešiť, ale tí, čo robia neporiadok pri kontajneroch sa nám 

maskujú, aby sa nedali identifikovať. Zároveň sme už v minulosti prišli aj o foto pascu. P. 

Vahančíková – možno zabezpečiť kamery s vyšším rozlíšením. U nás na Poľane by som  

určite riešila zvoz separovaného odpadu, navrhujem, aby sa separovaný odpad nechával pri 

bráne každého domu a neznášal sa ku kontajnerom pod Poľanou. Nebude tak vznikať 

neporiadok. Takto to riešiť a učiť obyvateľov v jednotlivých dolinách v obci. Tam kde sa 

dostane technika, musíme to skúsiť. P. Haluška – ľudia sú nepoučiteľní, nahádžu vrecia so 

separovaným odpadom do kontajnerov na zmiešaný odpad, zaplnia kontajnery a ešte sa 

znehodnocuje aj vyseparovaný odpad. Ing. Cabúk – súhlasím s p. Vahančíkovou, možno 

týmto spôsobom vznikne možnosť zníženia počtu kontajnerov. Zároveň je možnosť dať do 

VZN podmienku dávať odpad do zberných nádob, nie mimo nich. Prípadne uviesť aj 

možnosť udelenia pokuty. P. Kupka – pri takýchto návrhoch je potrebné zvážiť, či náklady na 

zvoz odpadu nebudú vyššie ako samotný poplatok za TKO. Starosta navrhuje výchovu 

občanov presunúť do diskusie a dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na VZN obce Zákopčie č. 1/2022 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

 

6.  VZN obce Zákopčie č. 2/2022 o dani z nehnuteľnosti 

Návrh VZN bol poslancom vopred zaslaný. Starosta oboznamuje prítomných o zmenách 

v uvedenom VZN. Predkladaný návrh sa týka § - 4 hodnoty pozemkov v časti II daň z 

pozemkov písm. e) VZN obce č. 2/2022 o dani z nehnuteľnosti, v ktorom navrhujeme úpravu 

hodnoty pozemku u stavebných pozemkov podľa prílohy č. 2 k zákonu č. 582/2004 Z. z. v 

znení neskorších predpisov z doterajšej hodnoty pozemkov: 9,00 €/m2 na 18,00 €/m2. 

príklad: doterajšia vyrubená daň za stavebný pozemok: 1000 m2 x 9,00 € x 0,30% = 27,00 €  

daň po úprave : 1000 m2 x 18,00 € x 0,30% = 54,00 €. Zvýšenie hodnoty za stavebné 

pozemky navrhujeme z dôvodu, že občania ktorým boli vydané stavebné povolenia na 

rodinné domy, rekreačné chalupy, garáže napr. ešte v roku 2004 tieto užívajú ale nemajú 

záujem o ich skolaudovanie, nakoľko výhodnejšie je zaplatiť poplatok za stavebný pozemok 

ako za stavbu a pozemok pri stavbe. Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na VZN obce Zákopčie č. 2/2022 o dani z nehnuteľnosti. 
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7.  VZN obce Zákopčie č. 3/2022 o miestnych daniach 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred zaslané. Predkladaný návrh k Všeobecne 

záväznému nariadeniu obce Zákopčie sa týka § - 6 dane za ubytovanie ods. 5 VZN obce č. 

3/2022 o miestnych daniach, v ktorom navrhujeme úpravu sadzby 0,50 eur za každú osobu na 

jedno prenocovanie. Doterajšia sadzba bola 0,33 eur za každú osobu na jedno prenocovanie. 

Ing. Nekoranec – tieto financie sa vyberajú od ubytovateľov raz ročne, následne sa odvádzajú 

do OCR, potom prostredníctvom rôznych projektov sa vracajú obci späť.  

Hlasovanie: za:  8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na VZN obce Zákopčie č. 3/2022 o miestnych daniach. 

 

8. VZN obce Zákopčie č. 4/2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov  

     v školách a školských zariadeniach zriadených obcou Zákopčie 

Podklady boli poslancom vopred doručené, nakoľko dochádza k zmenám vo finančných 

pásmach A) na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov s 

účinnosťou od 1.1.2023 je potrebné schválenie nového VZN. V našom prípade sa jedná 

o zaradenie do pásma č. 2, kde sa zvyšujú sumy obeda v MŠ na 1,10 €, prvý stupeň ZŠ na 

1,50 € a druhý stupeň na 1,70 €. Suma réžie sa nemení. 

Poslanci nemajú otázky, starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za:  6 poslancov 

          zdržali sa: 2 (Kupka, Tischler) 

          proti: 0 

                     

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na VZN obce Zákopčie č. 4/2022 o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských zariadeniach zriadených obcou Zákopčie. 

 

      9. Dodatok č. 3/2022 k VZN obce Zákopčie č. 1/2012 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a na žiaka školského zariadenia na území 

obce Zákopčie 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred doručené. Takýto dodatok sa schvaľuje  

pravidelne pri zmenách vo výške financií. Na prelome rokov sa schvaľuje predpoklad 

finančných prostriedkov v celom 100% balíku pre MŠ, ŠJ i ŠKD. Po zverejnení reálneho 

koeficientu prepočtu sa ďalším dodatkom dofinancujú potrebné položky v nasledujúcom roku. 

Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 7 poslancov 

          zdržal sa: 1 (Kupka) 

          proti: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na Dodatku č. 3/2022 k VZN obce Zákopčie č. 1/2012 

o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a na žiaka školského 

zariadenia na území obce Zákopčie. 

 

10.  Dodatok č. 1 k VZN obce Zákopčie č. 1/2020 o prevádzkovom poriadku 

pohrebiska  obce Zákopčie 

Starosta oboznamuje prítomných o potrebe dodatku z dôvodu vybudovania urnovej steny na 

cintoríne. Urnové miesta sa budú prenajímať na dobu prvých desať rokov za sumu 311 €, 

v čom sú zahrnuté aj náklady na vybudovanie a následne na ďalších desať rokov za 10 €. Ing. 

Nekoranec – v okolitých obciach majú podrobnejšie stanovené podmienky napr. vo veľkosti, 

druhu a farbe písma, ale my sme do tohto nešli. P. Kupka – som proti, aby sme od ľudí pýtali 
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peniaze aj za vybudovanie urnovej steny. P. Kozová – ide o to, že v tom počiatočnom 

poplatku by mali byť započítané aj náklady na výstavbu, pretože človek si tiež dáva 

vybudovať pomník a potom platí iba prenájom, tiež mu vznikajú vysoké počiatočné náklady 

na hrobové miesto. Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 6 poslancov 

          zdržal sa: 1 (Tischler) 

          proti: 1 (Kupka) 

 

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na Dodatku č. 1 k VZN obce Zákopčie č. 1/2020 

o prevádzkovom poriadku pohrebiska  obce Zákopčie. 

 

     11.  Dodatok č. 3 k Zriaďovacej listine MŠ Zákopčie  888 v znení neskorších 

dodatkov 

Starosta – ešte predošlé zastupiteľstvo schválilo samostatnú právnu subjektivitu MŠ, preto je 

teraz potrebné schváliť predložený dodatok k zriaďovacej listine, aby mohla škôlka od 

nového roka fungovať pod vlastným IČO-m. P. Kozová – v čom spočíva výhoda pre MŠ 

v samostatnej právnej subjektivite? Starosta odovzdáva slovo riaditeľke MŠ Mgr. Hluškovej, 

ktorá vysvetľuje výhody. Jedná sa odbúranie problémov v rozhodovaní cez obec, urýchli sa 

postup v rozhodovaní v pracovno-právnych vzťahoch, hospodárení, budeme mať vlastnú 

agendu, za ktorú si budeme zodpovedať. Starosta – financovanie bude fungovať na tom istom 

princípe ako so základnou školou. Vždy je možnosť dofinancovania ako to bolo v minulosti. 

Poslanci nemajú otázky, starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo sa uznieslo na Dodatku č. 3 k Zriaďovacej listine MŠ Zákopčie  888 v  

znení neskorších dodatkov. 

             

12.  Odovzdanie majetku obce Zákopčie do správy MŠ Zákopčie č. 888  

Ing. Nekoranec vysvetľuje prítomným potrebu prevodu a postup pri prevode obecného 

majetku do majetku MŠ. Prebehne inventarizácia majetku a až potom jeho následný prevod 

na MŠ. Poslanci nemajú otázky, starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 Odchod Mgr. Hluškovej. 

                    

13.  Žiadosť TJ Slávia Zákopčie o bezplatné využívanie priestorov telocvične ZŠ  

       Zákopčie 

 Starosta informuje prítomných o telefonickom rozhovore na túto tému s riaditeľkou základnej 

školy Mgr. Plačkovou. Pani riaditeľka nám poslala sumy príjmov za prenájom telocvične. 

Z týchto príjmov sa financuje modernizácia a vybavenie telocvične. Slovo dostáva Ing. Cabúk 

– žiadam o podporu uvedenej žiadosti, jedná sa o stolných tenistov, ale aj o naše deti, ktoré 

počas zimy využívajú telocvičňu na bedminton, futbal, volejbal a iné športové hry. Suma na 

prenájom telocvične nebola zohľadnená v návrhu rozpočtu pre TJ Slávia, preto sme podali 

túto samostatnú žiadosť. Bol by to veľmi ústretový krok pre športovcov. P. Kozová – a kto 

teda hradí náklady na prevádzku telocvične. Starosta – náklady sú hradené školou z príjmov 

za prenájom. Ing. Cabúk – náklady na energie nie sú určite pre školu likvidačné, možno 200 € 

ročne. P. Kozová – proti športovaniu detí nič nemám, ale konkrétne stolní tenisti – starí páni, 
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väčšinu netvoria naši obyvatelia. Zároveň si myslím, že dospelí ľudia si môžu zaplatiť. Prečo 

by sme mali financovať krúžok dospelým zarábajúcim ľuďom. Ing. Cabúk – aj v iných 

obciach športujú obyvatelia iných obcí a obec podporuje financovanie športu. P. Kozová – 

ubezpečujem všetkých, že deti podporovať treba, ale s tými dospelými mám určitý problém, 

doteraz neviem, kto tam vlastne hrá a koľko detí začalo chodiť na stolný tenis. Ing. Cabúk – 

prihlásilo sa pár detí, začínajú pracovať aj s menšími. P. Tischler – podporujme deti, to áno, 

ale aj každý rodič má prispieť na záujmy svojich detí. Ing. Cabúk – bolo by hanbou, ak by 

sme nenašli v rozpočte 1000 € ako gesto pre športovanie v obci. P. Kupka – kto bude 

garantovať, že tam budú športovať deti? A ako to bude s energiami, upratovaním 

a poriadkom. Plaček – pokiaľ nastupuje otázka športovania detí, vidím zmysel v ich podpore. 

Možno by bolo dobré vyčleniť určitý počet hodín  zadarmo a hodiny navyše by boli 

spoplatnené. Bol by to určitý kompromis pre organizácie obce. Mgr. Linet – je všeobecná 

zhoda v podpore mladých v športovaní. Teraz sa nedá táto žiadosť schváliť, nakoľko jednáme 

bez základnej školy, nevieme o stave ich financií a ich plánoch do budúcnosti. Som za 

podporu, všetci súhlasia, len treba nastaviť podmienky, za ktorých sa bude riešiť 

harmonogram prenájmu a financovanie nákladov. P. Kupka – asi pri každoročnom 

schvaľovaní rozpočtu riešime starých pánov stolnotenistov z iných obcí. Ja teda len dúfam, že 

sa niečo zmenilo s mládežou v ich klube. Mgr. Linet – možno by bolo dobré tento bod 

stiahnuť z programu a rokovať o ňom za prítomnosti vedenia základnej školy. Ing. Nekoranec 

navrhuje tento bod zobrať na vedomie a až po prejednaní so základnou školu a určení 

podmienok prenájmu telocvične schvaľovať financovanie. Starosta dáva hlasovať za žiadosť. 

Hlasovanie: za:  2 poslanci (Cabúk, Plaček) 

          zdržalo sa: 6  

          proti: 0 

 

14.  Žiadosť TJ Slávia Zákopčie o poskytnutie dotácie na svoju činnosť v roku 2023 

Starosta oboznamuje prítomných s predmetnou žiadosťou. Odovzdáva slovo Ing. Cabúkovi, 

ten prednáša argumenty v prospech TJ Slávia Zákopčie. Športový areál sa pravidelne 

udržiava, je dostupný pre všetkých, nikoho nevyhadzujeme. Je potrebné starať sa o trávnik 

počas celého roka, svojpomocne sme postavili klubovňu, obec poskytla materiál na oplotenie 

areálu, vybudovali sme ho tiež svojpomocne. Okolie je upravené, poskytuje sa na obecné, 

športové a hasičské akcie. Starosta – peniaze máme v rozpočte na rozvoj obce, ponechali sa 

v rezervnom fonde, uvidíme  počas roka. Dotácie pre všetkých zostanú ako tento rok 

a v priebehu roka sa peniaze postupne presunú na jednotlivé projekty v obci. Ing. Cabúk – 

nemôžeme teda navýšiť rozpočet pre TJ Slávia o sumu, ktorú žiadame na prenájom 

telocvične? Už by sme potom nemuseli riešiť financovanie prenájmu. P. Kozová – nikto 

nepovedal, že sa nedajú peniaze, len treba byť momentálne opatrní, počas roka v priaznivej 

situácii sa dá rozpočet upraviť. Návrh na  3 000,00 € predkladá Ing. Cabúk. Poslanci nemajú 

otázky, starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

    15.  Žiadosť Jednoty dôchodcov na Slovensku, Základná organizácia Zákopčie,  

           o poskytnutie  príspevku na svoju činnosť 

Starosta – tak ako aj v minulých rokoch, ponecháva sa čiastka 1 000 €. V žiadosti sa neuvádza 

konkrétna suma. Vždy je možnosť podľa možností obce dotáciu počas roka navýšiť. Mgr. 

Linet – po konzultácii na finančnej komisii sme za uvedenú sumu. Poslanci nemajú otázky, 

starosta dáva hlasovať. 
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Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

16. Žiadosť ZŠ Zákopčie č. 957 o dotáciu na záujmové útvary 

Starosta – základná škola tiež ako predošlé roky žiada dotáciu  1 500 € na krúžky. Táto suma 

sa ponecháva, záleží od finančnej situácie, je taktiež možnosť navýšenia v budúcnosti. 

Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

     17. Žiadosť DHZ Zákopčie - Tarabov o zakúpenie zásahovej štvorkolky a jej 

zaradenie do  zásahového vybavenia zboru 

Medzi poslancami panuje všeobecná zhoda o potrebe a zakúpení požadovanej techniky, ale 

nakoľko nevieme čo nás ako obec čaká v budúcom roku, musíme byť opatrní. V prípade, že 

bude rozpočet obce umožňovať zakúpenie, vykoná sa verejné obstarávanie a štvorkolka sa 

zakúpi. Poslanci berú na vedomie. 

 

     18. Návrh rozpočtu ZŠ Zákopčie č. 957 na rok 2023 a viacročného rozpočtu obce na 

roky 2024 – 2025 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred doručené. Starosta - jedná sa o prenesený 

výkon štátnej správy. Navýšenie rozpočtu spočíva v navýšení mzdových nákladov 

zamestnancov, cien energií a predpokladané výdavky na prvých 10 dní PN zamestnancov. 

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

     19. Návrh rozpočtu OVPS Zákopčie na rok 2023 a viacročného rozpočtu obce na 

roky 2024 – 2025 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred doručené. Starosta odovzdáva slovo p. 

Kolosovej, vedúcej OVPS, ktorá prítomným vysvetľuje položky rozpočtu. Navýšenie je z 

dôvodu zvýšenia základnej stupnice platových taríf zamestnancov pri výkone práce vo 

verejnom záujme od 1.1.2023.  

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

Odchod p. Kolosovej. 

 

 20. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Zákopčie k návrhu rozpočtu obce na rok   

       2023 a viacročného rozpočtu obce na roky 2024 – 2025 

           Návrh rozpočtu obce Zákopčie na rok 2023 a viacročného rozpočtu obce na roky  

       2024 – 2025 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred doručené. Starosta odovzdáva slovo Ing. 

Nekorancovi, hlavnému kontrolórovi obce, ktorý prednáša svoje stanovisko k rozpočtu. 

Odporúča rozpočet schváliť, bol prerokovaný na finančnej komisii a taktiež riadne zverejnený 

na úradnej tabuli obce.  

Poslanci berú na vedomie. 

Následne dostáva slovo ekonómka obce p. Jarníková Fongusová, ktorá prítomným poskytuje 

informácie týkajúce sa rozpočtu obce. Rozpočet bol zostavený na základe dostupných 



8 
 

aktuálnych údajov od štátnych inštitúcií. Mgr. Linet – návrh rozpočtu bol prerokovaný na 

finančnej komisii, je zostavený ako vyrovnaný, odporúča ho schváliť. Počas roka sa uvidí aká 

bude situácia s energiami a podľa toho sa bude upravovať rozpočtovými opatreniami. Starosta 

– v rozpočte na budúci rok nie sú zahrnuté položky na cesty, budú sa riešiť až v ďalšom 

období, podľa situácie na trhu s cenami energií. Poslanci nemajú otázky. Starosta dáva 

hlasovať. Poslanci všeobecne súhlasia s opatrnosťou pri rozpočte v súvislosti s vývojom cien 

energií. 

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

Odchod p. Jarníkovej Fongusovej. 

 

21. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský    

rok 2021/2022 ZŠ Zákopčie 

Správa bola pre rozsiahlosť poslancom zaslaná elektronicky.  Poslanci nemajú otázky, 

starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

22. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský    

      rok 2021/2022 MŠ Zákopčie 

Správa bola pre rozsiahlosť poslancom zaslaná elektronicky.  Poslanci nemajú otázky, 

starosta dáva hlasovať.  

Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

     23.  Žiadosť Petra Hlušeka, bytom Zákopčie Stred 951 o odpredaj časti parcely C-KN  

            508/147, pred rodinným domom č. 951. Parcela je vo vlastníctve obce Zákopčie,   

            zapísaná na LV 1122 

Žiadosť bola poslancom vopred doručená, Ing. Nekoranec navrhuje, aby sa pracovníčka  

stavebného úradu aj so starostom išli pozrieť na predmetnú časť parcely a vyhodnotili  

odpredaj. Predišlo by sa tak situácii so súžením vozovky, resp. zásahu do zvodov dažďovej  

vody alebo nesprávnemu zameraniu parcely. Následne sa pristúpi k zámeru odpredaja. 

Poslanci berú na vedomie. 

 

      24.  Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky 

             k 31.12.2021 

Správa bola poslancom vopred doručená.  

Poslanci berú na vedomie. 

 

     25.  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zákopčie na I. polrok 

            2023 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred doručené. Ing. Nekoranec predkladá 

prítomným svoj plán kontrolnej činnosti na prvý polrok r. 2023. P. Kupka sa pýta, či je 

možnosť výkonu kontroly zo strany hlavného kontrolóra obce v MŠ. HKO – áno, táto 

možnosť je, ale až po poverení obecným zastupiteľstvom na výkon kontroly. 
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Hlasovanie: za:  všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

     26.  Žiadosť MŠ Zákopčie o zvýšenie minimálneho počtu detí v MŠ v čase prázdnin  

            zo sedem na pätnásť 

Starosta informuje prítomných o predloženej žiadosti zo strany riaditeľky MŠ. Financovanie 

pre MŠ je rovnaké pri 7 alebo 15 deťoch, dostávajú plnú čiastku. Mgr. Linet – za tento návrh  

určite nezahlasujem, chceme ísť v ústrety rodičom, nie obmedzovať prevádzku MŠ pre  

pracujúcich rodičov. Žiadali a dostali samostatnú právnu subjektivitu, tak majú k svojej  

činnosti pristupovať zodpovedne. P. Kupka – tak ako v minulosti tak aj teraz MŠ stále hľadá  

spôsob ako nefungovať namiesto toho ako fungovať v prospech rodičov. P. Kozová – nemá  

každý rodič možnosť dať svoje deti k starým rodičom počas prázdnin a tiež neprísť o prácu.  

Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 0 poslancov 

          zdržal sa: 0 

                    proti: všetkých 8 poslancov 

 

     27.  Rôzne, diskusia 

 

Starosta – po štyroch rokoch opäť prebehne inventarizácia majetku obce, sú vytvorené 

jednotlivé komisie, ktoré ju vykonajú do 24. januára 2023. 

P. Plaček – taktiež vyraďovacia komisia sa musí stretnúť kvôli vyradeniu nepotrebného 

majetku. 

P. Kupka – je potrebné pozrieť blikajúce svetlá verejného osvetlenia, aby nedošlo k jeho 

úplnému zničeniu. 

P. Haluška – vieme o tomto probléme, už sa rieši, potrebné súčiastky sú objednané, budú 

v najbližšej dobe opravené. 

P. Cabúk – je potrebné riešiť obecnú budovu za bytovkami pri ihrisku, ktorá je v havarijnom 

stave a hrozí jej zrútenie. 

Starosta – áno, viem o tom, je ponuka na jej odkúpenie, len treba dotiahnuť formality okolo 

žiadosti o odpredaj. 

Mgr. Linet – navrhuje pripraviť rokovací poriadok obecného zastupiteľstva pre usporiadanie 

poriadku pri vystúpeniach v rámci zasadnutia OZ. 

Starosta – všetkých pozýva na Zákopčianske vianočné trhy a praje všetko dobré v novom 

roku. Zároveň ďakuje za sponzorské príspevky na Mikuláša a pomoc pri organizácii tejto 

úspešnej akcie. 

P. Plaček – navrhuje stretnutie kultúrnej komisie na  vytvorenie kalendáru termínov obecných 

akcií, aby nedochádzalo k ich prekrývaniu. 

P. Vahančíková – WC pri kostole sú v zlom stave, nedalo by sa s tým niečo urobiť? 

Starosta – neviem v akom stave sú, nebol som tam, ale to by bola skôr otázka na riešenie 

s farským úradom. 

 

     28.    Záver 

Z dôvodu vyčerpania bodov programu starosta poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie 

ukončil o 16,45 hod. 
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        Ján Slaninák                       Mgr. František Linet                                                                   

        starosta obce               zástupca starostu 

 

 

 

 

 

       Vladimír Kupka                                                                    Zuzana Vahančíková 

         I. overovateľ                                                                           II. overovateľ 
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Prílohy:  

Pozvánka 

Prezenčná listina 

Návrh VZN obce Zákopčie č. 1/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné        

stavebné odpady 

Návrh VZN obce Zákopčie č. 2/2022 o dani z nehnuteľnosti 

Návrh VZN obce Zákopčie č. 3/2022 o miestnych daniach 

Návrh VZN obce Zákopčie č. 4/2022 o výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov 

v školách a školských zariadeniach zriadených obcou Zákopčie 

Dodatok č. 3/2022 k VZN obce Zákopčie č. 1/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na dieťa materskej školy a na žiaka školského zariadenia na území obce Zákopčie 

Dodatok č. 1 k VZN obce Zákopčie č. 1/2020 o prevádzkovom poriadku pohrebiska  obce 

Zákopčie 

Dodatok č. 3 k Zriaďovacej listine MŠ Zákopčie  888 v znení neskorších dodatkov 

Žiadosť TJ Slávia Zákopčie o bezplatné využívanie priestorov telocvične ZŠ Zákopčie 

Žiadosť TJ Slávia Zákopčie – futbalisti, stolní tenisti o dotáciu na rok 2023  

Žiadosť Jednoty dôchodcov Zákopčie o dotáciu na rok 2023 

Rozpočtové opatrenie ZŠ č. 1/2022 

Žiadosť o dotáciu na záujmové útvary ZŠ Zákopčie 

Návrh rozpočtu ZŠ Zákopčie na rok 2023 

Návrh rozpočtu OVPS Zákopčie na roky 2023 – 2025 

Návrh rozpočtu obce Zákopčie a stanovisko HKO k návrhu rozpočtu obce Zákopčie na roky 

2023 – 2025 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ Zákopčie za šk. 

rok 2021/2022 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach MŠ Zákopčie za šk. 

rok 2021/2022 

Žiadosť Petra Hlušeka, bytom Zákopčie Stred 951 o odpredaj časti parcely C-KN 508/147,  

pred rodinným domom č. 951. Parcela je vo vlastníctve obce Zákopčie,  zapísaná na LV 1122 

Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2021 

Návrh plánu kontrolnej činnosti HKO na I. polrok 2023 

Žiadosť MŠ Zákopčie o zvýšenie minimálneho počtu detí v MŠ v čase prázdnin zo sedem na  

pätnásť 

 


